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 Z Á P I S N I C A 
 z riadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou 

konaného dňa 21.6.2024  v zasadačke obecného úradu  
 
Prítomní:           MVDr. Peter Olejník, starosta obce         
                            Poslanci OcZ: podľa prezenčnej listiny 
 
Neprítomní:       Juraj Leško, Bc. Ján Potocký, Radoslav Šuhajda 
 
Ďalší prítomní:  Bc. Anna Fedorišinová – referentka obce 
                            PhDr. Ing. Stanislava Minárová – hlavná kontrolórka obce 
 
Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľky, schválenie 
programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Záverečný účet obce za rok 2023 
4. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce 
5. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na 2. polrok 2024  
6. Žiadosť p. Mariána Kušníra 
7. Rekonštrukcia miestnej komunikácie (p. Jacková) 
8. Stanovisko k výstavbe apartmánových domčekov pre stavebníka JRD Rakovec 
9. Rôzne 
10. Záver 

 
 
Bod č. 1. : Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľky, 

schválenie programu rokovania  
     Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce MVDr. Peter Olejník.  Na 
úvod všetkých prítomných privítal a skonštatoval, že na zasadnutí je prítomná nadpolovičná 
väčšina poslancov. Zasadnutie OcZ je teda uznášania schopné. 

     Za overovateľov zápisnice navrhol poslancov – I. Radyka a Ing. M. Minára, za 
zapisovateľku Annu Fedorišinovú, referentku Obecného úradu Rakovec nad Ondavou.  
     Starosta obce predniesol návrh programu zasadnutia, ku ktorému poslanci OcZ nevzniesli 
žiadne  pripomienky  a program zasadnutia schválili. 
 
 
 
Uznesenie č. 2/a/2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.6.2024 
 
 OcZ schvaľuje program zasadnutia 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za     x    x x    -    x      x     -        x     -     6 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 
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 Bod č. 2.: Kontrola plnenia uznesení 
 
Starosta obce informoval poslancov OcZ o stave plnenia uznesení a úloh, vyplývajúcich 
z predchádzajúcich  zasadnutí.  

 Tabuľky na cintoríne – Zákaz vstupu psom – umiestnené 
 Konáre z chodníka popri hlavnej ceste – orezané 
 Predaj pozemkov pri mlyne – v súčasnej dobe došlo k uzatvoreniu zmlúv s majiteľmi 

pozemku (3 zmluvy sú podpísané, 2 zmluvy v procese podpisu) 
 
 
 
 
 
Uznesenie č. 2/b/2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.6.2024 
 
OcZ berie na vedomie informáciu o stave plnenia uznesení. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za     x    x    x    -      x      x    -    x    -     6 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 

 
 
Bod č. 3.: Záverečný účet obce za rok 2023 
 
     Poslancom OcZ bol spolu s pozvánkou na zasadnutie zaslaný aj návrh záverečného účtu. 
Zároveň  hlavná kontrolórka  PhDr. Ing. Stanislava Minárová, PhD. predložila Stanovisko 
hlavného kontrolóra. Voči návrhu Záverečného účtu obce a stanovisku hlavnej kontrolórky 
neboli vznesené žiadne námietky. Poslanci záverečný účet jednohlasne schválili.  
 
Uznesenie č. 2/c/2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.6.2024 
 
OcZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra a stanovisko k Záverečnému účtu za rok 
2023. 
OcZ schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad. 
OcZ schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo 
výške 55 428,76 EUR.  
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za     x    x     x    -    x      x     -    x - 6 
proti          0 

zdržal 
sa 

             0 

 



3 
 

Bod č. 4.: Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce 
 
    V štvrtom bode programu boli poslanci OcZ oboznámení s návrhom Zásad hospodárenia 
a nakladania s majetkom obce Rakovec nad Ondavou a s majetkom štátu, ktorý obec užíva. 
Voči návrhu neboli prednesené žiadne námietky. Zásady hospodárenia boli jednohlasne 
schválené.  
 
Uznesenie č 2/d/2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.6.2024 
 
OcZ schvaľuje  Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Rakovec nad Ondavou 
a s majetkom štátu, ktorý obec užíva 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za     x     x     x    -    x      x     -     x    - 6 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 

 
 
 
Bod č. 5: Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na 2. polrok 2024 
 
     Plán kontrolnej činnosti na druhý polrok 2024 predstavila hlavná kontrolórka obce PhDr. 
Ing. Stanislava Minárová, PhD. Plán bol jednohlasne schválený.  
 
 
 
Uznesenie č. 2/e/2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.6.2024 
 
OcZ schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Rakovec nad Ondavou na 
2. polrok 2024  
  
a  poveruje hlavnú kontrolórku obce Rakovec nad Ondavou PhDr. Ing. Stanislavu Minárovú, 
PhD.  výkonom  kontrol v zmysle Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 
2024. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za    x     x     x    -    x      x -    x     -     6 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 
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Bod č. 6.: Žiadosť p. Mariána Kušníra o vybudovanie prístupovej cesty 
 
Starosta oboznámil poslancom so žiadosťou M. Kušníra o vybudovanie prístupovej cesty 
k  rodinnému domu č. 22.  Pred hlavným vchodom  rodinného domu p. Kušníra sa nachádza 
obecný pozemok (parcela C 36/30), na ktorom sa v minulosti  plánovala pozemná komunikácia. 
Jedná sa o zatrávnený pozemok obce, ktorý v prípade nepriaznivého počasia nie je vhodné 
využívať ako prístupovú cestu do domu. Z toho dôvodu p. Kušnír požiadal Obec Rakovec nad 
Ondavu o vybudovanie prístupovej cesty. Zároveň požiadal o uloženie žľabov popri ceste za 
domom.  
 
Poslanci obecného zastupiteľstva o danej problematike rokovali. Po diskusii dospeli k záveru, 
že žiadosť o vybudovanie prístupovej komunikácie zamietajú. Žľaby budú uložené – v termíne 
do konca roka 2024.   
 
 
 
Uznesenie č. 2/f/2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.6.2024 
 
OcZ zamieta žiadosť p. Mariána Kušníra o vybudovanie prístupovej cesty. 
OcZ schvaľuje uloženie žľabov za dom s.č. 22, popri obecnej komunikácii „Nová ulica“. 
 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za     x     x     x     -    x      x    -    x    - 6 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 

 
 
 
 
Bod č. 7.: Rekonštrukcia miestnej komunikácie (p. Jacková) 

 
     V siedmom bode programu starosta obce oboznámil poslancov, že ulička pri p. Jackovej je 
po vybudovaní kanalizácie v nevyhovujúcom stave. Uličku je potrebné rekonštruovať – 
natiahnuť asfalt. Rozpočet predstavuje sumu vo výške 12 420,- Eur, pričom finančné 
prostriedky by boli použité z rezervného fondu. Po diskusii poslanci OcZ rekonštrukciu uličky 
a čerpanie rezervného fondu jednohlasne schválili. 
 
 
Uznesenie č. 2/g/2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.6.2024 
  
OcZ schvaľuje čerpanie rezervného fondu vo výške 12 420,- eur na rekonštrukciu miestnej 
komunikácie pri p. Jackovej. 
 
 
 



5 
 

Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za     x    x    x    -     x      x    -    x     - 6 
proti          0 

zdržal 
sa 

         0 

 
 
Bod č. 8 Stanovisko k výstavbe apartmánových domčekov pre stavebníka JRD Rakovec 
 
V tomto bode programu boli poslanci OcZ oboznámení s projektovou dokumentáciou pre 
výstavbu apartmánových domčekov v areáli JRD Rakovec, družstvo. Voči výstavbe 
apartmánových domčekov obecné zastupiteľstvo nemalo žiadne námietky. 
 
 
 
Uznesenie č. 2/h/2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.6.2024 
 
OcZ voči výstavbe apartmánových domčekov stavebníka JRD Rakovec, družstvo    nemá 
žiadne námietky.  
 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za     x    x     x    -    x     x     -     x     - 6 
proti              0 

zdržal 
sa 

         0 

 
 
Bod č. 9 Rôzne 
 

a) Žiadosť zariadenia ONDAVA – DSS Rakovec nad Ondavou o odpustenie poplatku za 
prenájom kultúrneho domu a poplatku za energie pri konaní Ošetrovateľského dňa sestier KSK 
dňa 28.6.2024 – schválená. 
 
Uznesenie č. 2/ch/2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.6.2024 
 
OcZ schvaľuje odpustenie poplatku za prenájom kultúrneho domu a poplatku za energie 
zariadeniu Ondava – DSS Rakovec nad Ondavou  pri konaní Ošetrovateľského dňa sestier KSK 
dňa 28.6.2024 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za    x    x x     -    x x -     x - 6 
proti              0 

zdržal 
sa 

         0 



6 
 

 
b) Žiadosť darcu krvi – Igora Radyka o odpustenie poplatku za komunálne odpady  - 

schválená. 
 
 

Uznesenie č. 2/i/2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.6.2024 
 
OcZ schvaľuje odpustenie poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady pre darcu 
krvi Igora Radyka v zmysle par. 82 ods. 3 zákona 582/2004 Z. z.  
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za    x    x x     -    x x -     x - 6 
proti              0 

zdržal 
sa 

         0 

 
 

 
 

c) Žiadosť OFK Rakovec nad Ondavou o navýšenie rozpočtu futbalového klubu na rok 
2024 o sumu 2300,-   z dôvodu postupu A mužstva do Krajskej súťaže – schválená 

 
 
Uznesenie č. 2/j/2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.6.2024 
 
OcZ schvaľuje navýšenie rozpočtu pre OFK Rakovec nad Ondavou na rok 2024 o sumu 2300,- 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za    x    x x     -    x x -     x - 6 
proti              0 

zdržal 
sa 

         0 

 
 
 

d) Protest  prokuratúry – Prokuratúra v rámci výkonu dozoru nad dodržiavaním zákonov 
a ostatných všeobecne záväzných predpisov preskúmala aj VZN obce Rakovec nad Ondavou 
č. 1/2009 o podmienkach chovu a držania zvierat na území obce Rakovec nad Ondavou. 
Dospela k záveru, že predmetné VZN je v rozpore so zákonom. Právna úprava, na ktorú 
odkazuje nariadenie, je už neplatná alebo novelizovaná. Na základe týchto skutočností   
prokurátorka Okresnej prokuratúry Michalovce  podala  proti VZN obce č. 1/2009 protest  
a navrhuje napadnuté Všeobecné záväzné nariadenie zrušiť.  
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Uznesenie č. 2/k/2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.6.2024 
 
OcZ ruší Všeobecne záväzné nariadenie obce Rakovec nad Ondavou č. 1/2009 o podmienkach 
chovu a držania zvierat na území obce Rakove nad Ondavou, schválené dňa 2.10.2009, účinné 
od 17.10.2009     
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za    x    x x     -    x x -     x - 6 
proti              0 

zdržal 
sa 

         0 

 
 
 
 

e) Poslanec I. Radyk: 
- podal návrh  zaviesť cintorínsky poplatok. Prebehla diskusia, výsledkom ktorej bol 

návrh zamietnutý.  
- navrhol urobiť postrek proti burine na chodníku na cintoríne a opraviť, resp. 

vymeniť oplotenie juhovýchodnej strany cintorína – postrek sa vykoná, práce na 
oplotení sa budú vykonávať až po zbere úrody na priľahlom pozemku. 

 
Ďalej poslankyňa O. Naščáková: 
- informovala sa, či priekopy pri dome č. 309 a 310 budú vydláždené betónovými 

kockami. Starosta uviedol, že obec tieto práce v súčasnej dobe realizovať nebude. 
- Upozornila na suchý strom (smrek) v materskej škôlke – Po dohniezdení sov bude 

strom zrezaný 
- informovala sa, kto sa stará o záhon pred budovou pošty. – O záhon sa starajú 

pracovníci obce  (v závislosti od množstva pracovných povinností a časových 
možností) 

 
f) V závere tohto bodu poslanec P. Bakajsa predložil žiadosť p. Sabolovej o poskytnutie 

finančného príspevku vo výške 200,-  na organizáciu volejbalového turnaja dňa 
13.7.2024 v miestnom parku. Poslanci OcZ žiadosti o FP jednohlasne schválili. 
 
 

Uznesenie č. 2/l/2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou, konaného dňa 21.6.2024 
 
OcZ schvaľuje finančný príspevok vo výške 200,- pre Máriu Sabolovú na organizáciu 
volejbalového turnaja dňa 13.7.2024 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

poslanci Bakajsa 
Marek 

Bakajsa 
Peter 

Bezek 
František 

Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za    x    x x     -    x x -     x - 6 
proti              0 

zdržal 
sa 

         0 
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Vzhľadom na to, že program rokovania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, starosta sa  
všetkým prítomným poďakoval   a zasadnutie  ukončil.  
 
 
 
Zapísala: Bc. Anna Fedorišinová 
v Rakovci nad Ondavou, dňa  21.6.2024 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:                                        …………………………………….. 
 
 
 
 
                                        …………………………………….. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
         MVDr. Peter Olejník 
                starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


